

♥♥♥ Announcements 11-23-2025 ♥♥♥

Testimony Sunday: Next Sunday is the fifth Sunday of the month. Come prepared to share a testimony of the goodness of God, that the church might be encouraged and strengthened.

The Lottie Moon Annual Christmas Fundraiser has now begun and will continue until November 30. This donation is dedicated to supporting overseas mission-aries and missionary work. Please support this event by submitting your donations to the church (**make checks payable to CBCR with “Lottie Moon” in the memo line**). Please remember to pray for the missionaries.

Attention Parents of Children Attending the Elementary Sunday School: On 12/14, we will be have our annual Christmas program. Children in the Elementary Sunday School will also have a presentation to praise the Lord Jesus Christ. Therefore, please bring your child each week to Sunday School to practice. Additionally, after the Sunday worship services on 11/30 and 12/7, the children will be rehearsing on stage, which may delay their return home. We appreciate your understanding and cooperation. Thank you for supporting the children's ministry.

Church Calendars are now available in the lobby, one free per family. Additional calendars for relatives and friends may be purchased for \$4 each.

November Memory Verse

Let the message of Christ dwell among you richly as you teach and admonish one another with all wisdom through psalms, hymns, and songs from the Spirit, singing to God with gratitude in your hearts. Colossians 3:16

♥♥♥ 教会消息 11-23-2025 ♥♥♥

下周日是见证主日，请大家祷告并思考，分享神在你生命中的作为或恩典，为神做美好的见证，以鼓励主内的弟兄姊妹们。

请儿童主日学的家长们注意: 12/14 主日崇拜时，我们会庆祝圣诞节。儿童主日学的小朋友也有节目来赞美主耶稣基督。请家长们每周把小朋友带来参加儿童主日学，以便练习。同时，在 11/30 及 12/7 的主日崇拜结束后，小朋友们会在台上预习，因此回家时间会延迟，请家长注意和合作，多谢支持儿童事工。

国际宣教部慕拉第年度圣诞筹募现在开始为期四周至 11 月 30 日结束：此奉献乃为支持海外宣教士及宣教事工而设。请大家支持这活动，将您的捐款付给教会（支票抬头为“CBCR”备注行“慕拉第 Lottie Moon”）。请大家记得为宣教士们祷告。
截至上主日总共收到 \$3,380.00。

教会月历: 现在可以在教会大堂领取了。每个家庭免费一份。你也可以购买额外的月历赠送给亲戚和朋友，每本 4 美元。

本月背诵经文：歌罗西书 3:16

当用各样的智慧，把基督的道理，丰丰富富的存在心里，用诗章，颂词，灵歌，彼此教导，互相劝戒，心被恩感歌颂神。